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Protokół  

ze wspólnego  posiedzenia  

Stałych Komisji Rady Gminy Ksawerów  

w dniu 14 marca 2007 roku. 

 

Wspólnemu posiedzeniu Stałych Komisji przewodniczyła – Przewodnicząca Komisji 

Samorządowo-Społecznej -Pani Helena Rusak. 

Ad.1. 

Przewodnicząca Komisji – Helena Rusak  o godz. 14.00. otworzyła wspólne posiedzenie 

Stałych Komisji Rady Gminy Ksawerów i stwierdziła, że zgodnie z listą obecności w 

posiedzeniu uczestniczy 12 radnych i jest zachowane kworum władne do podejmowania 

prawomocnych decyzji.  Nieobecna radna Teresa Wołosz-Chałada usprawiedliwiła swoją 

nieobecność.  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1) Wójt Gminy -Maria Kopczewska, 

2) Zastępca Wójta- Rafał Tustanowski, 

3) Skarbnik Gminy -Robert Zwierzyński, 

4) Kierownik Referatu - Elżbieta Wizner 

5) Inspektor ds. Oświaty i kultury – Jolanta Galia, 

6) Przewodniczący Rady- Tadeusz Grala, 

7) Wiceprzewodniczący Rady – Piotr Kuźnicki, 

8) Sołtysi Gminy Ksawerów.  

Ad.2. 

Radni- członkowie stałych Komisji w głosowaniu – 12 głosami „za”, bez głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się zatwierdzili następujący porządek obrad:  

1.Otwarcie wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Gminy Ksawerów. 

2.Zatwierdzenie porządku obrad. 

3.Opiniowanie projektów uchwał na VIII Sesję Rady Gminy Ksawerów. 

3.1 w sprawie nadania nazwy ulicy w obrębie Ksawerów( nowa), 

3.2. w sprawie nadania nazw ulic w obrębie Ksawerów(Dobra-Głowackiego), 

3.3.w sprawie sprzedaży bezprzetargowej części nieruchomości celem poprawienia 

warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej, 
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3.4. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze bezprzetargowej przez Gminę 

Ksawerów prawa własności nieruchomości położonej w Ksawerowie, 

3.5. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 20007 

rok, 

3.6. w sprawie przyjęcia „Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2007”, 

3.7. w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Ksawerów”. 

3.8.w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok, 

3.9. w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 44 596 zł.). 

4.Sprawy różne i wniesione. 

5.Zamknięcie wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Gminy Ksawerów. 

Ad.3.1  

Kierownik Elżbieta Wizner przedstawiając projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

w obrębie Ksawerów( nowa), poinformowała, iż wpłynęło pismo mieszkańca z prośbą                        

o nadanie nazwy dla drogi wewnętrznej biegnącej od skrzyżowania ulic: Akacjowej                            

i Łąkowej w stronę łąk. Mieszkaniec motywuję swoją prośbę tym, że jego działka zostanie 

podzielona na 4 mniejsze i dojazd do trzech będzie możliwy od tej drogi wewnętrznej, która 

nie ma nazwy. W związku z tym, że po środku działki 142 rośnie wielka brzoza, na której 

zbudował gniazdo dla bocianów proponuje nazwę :Bociania, Bocianowa lub podobnie. 

Kierownik Elżbieta Wizner zaproponowała nazwę ul. Polna, ponieważ nie ma takiej ulicy na 

terenie Gminy. Decyzja należy do Państwa Radnych. 

Przewodniczący KGOSiR –Henryk Nowak stwierdził, że radni powinni się kierować 

rozsądkiem, nazwa ulicy powinna być krótka i powinno się ją dobrze wymawiać. 

Rozmawiałem z wnioskodawcą, który powiedział mi, że nie upiera się przy  takiej nazwie, ale  

prosi o to, żeby nadać nazwy tej ulicy.  

Radny Arkadiusz Bielecki powiedział, że powinniśmy poprzeć propozycję wnioskodawcy.  

Przewodnicząca Komisji Helena Rusak zapytała, kto z radnych jest za propozycją nazwy 

ulicy: Polna. Za przedstawioną propozycją głosowało 2 radnych. Następnie została 

przedstawiona propozycja wnioskodawcy ul. Bociania.   

Za propozycją nadania nazwy ul. Bociania głosowało 10 radnych.  Za propozycją nadania 

nazwy ul.Polnej głosowało 2 radnych.  

Przewodnicząca Komisji zamknęła dyskusję w tym punkcie. Decyzja zostanie podjęta na sesji 

w dniu jutrzejszym. 
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Ad.3.2. 

Kierownik Elżbieta Wizner powiedziała, że projekt uchwały  w sprawie nadania nazw ulic 

w obrębie Ksawerów (Dobra-Głowackiego) jest to kontynuacją już istniejących  ulic. Jedna 

dotyczy działki oznaczonej numerem ewidencyjnym 300/2, od rowu melioracyjnego leżącego 

na końcu ul. Głowackiego, biegnącej w kierunku południowo-zachodnim, zaznaczonej na 

mapce różowym kolorem. Jest to działka powstała w wyniku podziału, jaki został w ubiegłym 

roku zatwierdzony i ponieważ jest na przedłużeniu ul. Głowackiego, dlatego też 

proponujemy, żeby dalej ta ulica nazywała się ul. GŁOWACKIEGO.  

Druga część uchwały dotyczy działek oznaczonych numerami ewidencyjnymi 

300/4,302/4,347/2 oraz część działki nr ew. 301 od zbiegu granic działek nr ew. 

306,311/2,301, biegnące na wschód następnie na południe do ul. Bocznej pełniącej funkcję 

ulicy nadać nazwę ulica DOBRA.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodnicząca Komisji wniosła o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie nadania nazw ulic w obrębie Ksawerów. Za pozytywną opinią projektu 

uchwały w sprawie nadania nazw ulic w obrębie Ksawerów(Dobra-Głowackiego)- głosowało 

12 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie stwierdzono.  

Ad.3.3. 

Kierownik Elżbieta Wizner omówiła projekt uchwały w sprawie sprzedaży bezprzetargowej 

części nieruchomości celem poprawienia warunków zagospodarowania nieruchomości 

przyległej. Mieszkańcy zwrócili się do Pani Wójt z prośbą o wyrażenie zgody na zakup części 

działki o nr ew. 1592/2 celem poprawy warunków zagospodarowania działki 1591/1 

zobowiązując się do pokrycia wszelkich kosztów, tj. podziału geodezyjnego oraz wyceny. W 

obecnym planie ta część jest przeznaczona pod zabudowę mieszkaniową. Wnioskodawca 

zadeklarował pokrycie kosztów związanych z podziałem geodezyjnym oraz koszty notarialne. 

Po podjęciu uchwały będzie zrobiona wycena wartości gruntu. Spełnione są tutaj wymogi 

ustawy o gospodarce nieruchomościami i można tą działkę sprzedać drodze bezprzetargowej.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodnicząca Komisji wniosła o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie sprzedaży bezprzetargowej części nieruchomości celem poprawienia 

warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej. 

Za pozytywną opinią projektu uchwały głosowało –11 radnych, głosów przeciwnych nie 

stwierdzono, 1 radny wstrzymał się od głosu.  

Ad.3.4. 
Kierownik Elżbieta Wizner przedstawiając projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie w drodze bezprzetargowej przez Gminę Ksawerów prawa własności nieruchomości 
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położonej w Ksawerowie powiedziała, że właściciel działki zwrócił się do Urzędu Gminy 

Ksawerów o wykupienie działki nr 201/4 o powierzchni 155m2. Działka powyższa znajduje 

się na rozwidleniu ulic Konopnickiej i Deszczowej. Proponowana cena: 8 zł. za 1 m2 czyli 

ogółem 1240 zł.  Działka ta stanowi własność pana Lubeckiego i jest przeznaczona pod 

zabudowę mieszkaniową jednorodzinną, natomiast nie spełnia wymogów samodzielnej 

działki budowlanej. Właściciel zaproponował nam jej sprzedaż. Jeżeli kupimy tę działkę to 

możemy ją sprzedać sąsiadowi albo zostawić i posiać trawę.  

Sołtys Kazimierz Ludziejewski  - stwierdził, że jeżeli Gmina  kupi tę działkę  to potem 

będzie miała problem, ponieważ mieszkańcy na tą działkę wyrzucają śmieci i potem 

będziemy musieli to sprzątać.  

Kierownik E.Wizner. zgodnie z przepisami ten obowiązek spadnie na Gminę.  

Radny Marian Kaleta stwierdził, że nie ma sensu kupowania takiego małego kawałka ziemi. 

Należy poczekać i zapytać sąsiada czy jest zainteresowany jej kupnem? 

Przewodniczący KGOSiR –Henryk Nowak powiedział, że jest to gospodarczo 

nieuzasadnione, ażeby Gmina kupiła ten skrawek ziemi, tym bardziej, że koszty notarialne 

wyniosą około 2 000 zł., a Gmina nie będzie z tego miała żadnego pożytku. 

Wobec  braku innych głosów w dyskusji, Przewodnicząca Komisji postawiła wniosek o 

zaopiniowanie projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Helena Rusak stwierdziła, że projekt uzyskał negatywną opinię 

- 9 radnych głosowało przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu.  

Ad. 3.5.  
Inspektor Jolanta Galia omówiła projekt uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2007 rok. Obowiązek uchwalenia 

takiego programu nakłada na Radę Gminę ustawa o przeciwdziałaniu narkomanii. Taki 

program uchwalamy po raz drugi. Ten „Program” jest właściwe realizacją tych rzeczy, które 

są najistotniejsze dla tego tematu, czyli  przede wszystkim profilaktyka oraz uświadomienie 

wszystkim zagrożeń płynących zarówno rodzicom dzieci, jak i samej młodzieży, jakie 

niebezpieczeństwo nakłada sięganie po narkotyki i po środki odurzające. Przede wszystkim 

chcemy szkolić w tym zakresie zarówno młodzież, pedagogów, policjantów, pracowników 

socjalnych. Jak również wprowadzać do szkół programy profilaktyczne dotykające właśnie  

tych tematów.  

Środki na realizację zabezpieczone są zgodnie z ustawą o wychowaniu w trzeźwości z 

korkowego za sprzedaż napojów alkoholowych. Zadania i realizatorzy są wyszczególnione w 

projekcie uchwały. 
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Będziemy się starali przeprowadzić ankietę dot. szeroko pojętych uzależnień na terenie 

naszych placówek oświatowych i zdiagnozować tę sytuację. 

Przewodnicząca Komisja :otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Radny Marian Kaleta: zapytał o koszty wprowadzenia takiego programu? 

Inspektor Jolanta Galia: te koszty są niewielkie i dotyczą szkoleń oraz programów 

profilaktycznych.  

Przewodnicząca Komisji Helena Rusak: poinformowała, że odbyło się spotkanie                              

z pedagogami pracującymi w naszych placówkach oświatowych i państwo pedagodzy 

przedstawiali sytuację w swoich placówkach, pozytywnie wypadły szkoły podstawowe                      

i Gimnazjum, ponieważ na terenie tych placówek nie odnotowano takiego problemu. Taki 

program ma zapobiegać takim historiom w przyszłości. Będzie jeszcze takie spotkanie                      

z Policją i też porozmawiamy na ten temat.  

Radny Stefan Jędraszek stwierdził, że należy patrolować budynek po starej kotłowni                      

i pobliskiego lasku  który jest miejscem spotkań młodzieży.  

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Kuźnicki stwierdził, że Policja jest mało widoczna w 

terenie.  

Przewodnicząca Komisji Helena Rusak stwierdziła, ze te uwagi zostaną przekazane na 

posiedzeniu Komisji z udziałem Policji. 

Wobec braku innych głosów w tym punkcie Przewodnicząca Komisji Helena Rusak 

postawiła wniosek o zaopiniowanie projektu uchwały. 

Za pozytywną opinią projektu uchwały  głosowało – 12 radnych, głosów przeciwnych                 

i wstrzymujących się nie stwierdzono.  

Ad.3.6.  

Inspektor Jolanta Galia w sprawie przyjęcia „Programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2007”. Współpraca z organizacjami pozarządowymi przebiega poprawnie. Finansujemy jak 

do tej pory głównie zadania z zakresu upowszechniania kultury fizycznej i sportu. 

Zabezpieczona jest kwota 45 000 zł. Na terenie naszej Gminy działają 4 stowarzyszenia 

kultury fizycznej i 3 towarzystwa: Dotyk Dobra, Stowarzyszenie Dobroczynności                         

i Towarzystwo Rozwoju Ksawerowa.  Program jest otwarty i to wcale nie oznacza, że nie 

będzie można wspomagać innych działań w ciągu roku. Zawsze każde stowarzyszenie może 

złożyć swoją propozycję.  

Nie było dyskusji w tym punkcie: 
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Wobec braku innych głosów w tym punkcie Przewodnicząca Komisji Helena Rusak 

postawiła wniosek o zaopiniowanie projektu uchwały. 

Za pozytywną opinią projektu uchwały  głosowało – 12 radnych, głosów przeciwnych                 

i wstrzymujących się nie stwierdzono.  

Ad. 3.7.  

Inspektor Jolanta Galia przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia regulaminu pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Ksawerów”. 

Na skutek problemów, jakie pojawiają się w trakcie realizacji uchwały. Ten projekt uchwały 

eliminuje te problemy. Dotychczasowa uchwała umożliwiała nam przekazywanie pewnych 

środków jedynie na podstawie rachunków, czyli udokumentowanych wydatków. W tej chwili 

mogą to być oświadczenia dyrektorów szkół m.in. za udział w „zielonej szkole”. Poza tym 

rozszerzono katalog potrzeb. Proponowana zmiana obowiązującej dotychczas uchwały 

zmniejszy niezadowolenie odbiorców. 

W  uchwale  Nr  XXX/256/05  Rady  Gminy  Ksawerów  z  dnia  31  marca  2005 roku  w  sprawie  

uchwalenia  regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Ksawerów   w p r o w a d z a  się następujące zmiany. 

1). § 5 ppkt. 5 i 6   otrzymują brzmienie: 
    „ 5) całkowitego  lub  częściowego  pokrycia  kosztów  zakupu  podręczników  do  nauki  w  
           szkole,  lektur, słowników, encyklopedii, atlasów  lub  innych  książek  niezbędnych  do  
           nauki  w  związku  z  udziałem  ucznia  w  szkolnych  i  pozaszkolnych  zajęciach   
           edukacyjnych. 
       6) całkowitego  lub  częściowego  pokrycia  kosztów  zakupu  : 

• instrumentów  muzycznych,  

• sprzętu  komputerowego,  podzespołów  i  akcesoriów do  komputera, drukarek  
komputerowych,  oprogramowania  komputerowego, w szczególności  programów  
edukacyjnych,  tuszu,  tonerów,  papieru  do  drukarki, płyt,  dyskietek  itp. 

• abonamentu  internetowego,   

• plecaków  szkolnych, zeszytów, kalkulatorów, przyborów  szkolnych itp. 

• obuwia  i  odzieży  ,  o  ile  ich  zakup  wiąże  się  z  procesem  edukacji  ucznia  np.  stroju  na  
zajęcia  wychowania  fizycznego,  obuwia  na  zmianę,  stroju  szkolnego  obowiązującego  
zgodnie  z  regulaminem  szkoły,  kimona,  stroju  kąpielowego  lub  innego  stroju  
sportowego  dla  ucznia  trenującego  daną  dyscyplinę  sportu,   

• pomocy  dydaktycznych  niezbędnych  do  pracy  na  lekcjach  w  danym  typie  szkoły  i  
profilu  kształcenia  wymaganych  na  zajęcia  lekcyjne,  

• materiałów  do  wykonania  prac  dyplomowych  itp”. 
 

2). § 8  pkt. 16  otrzymuje  brzmienie: 
   „16. Stypendia  szkolne  przekazywane  będą  rodzicom,  prawnym  opiekunom  ucznia  lub  
uczniowi  w  następujący  sposób: 

1) w  formie  rzeczowej -  za  pośrednictwem  szkoły  podstawowej  lub  gimnazjum  
prowadzonych  przez  Gminę  Ksawerów,  do  której  uczęszcza  uczeń  lub  za  
pośrednictwem  Urzędu  Gminy  Ksawerów  w  stosunku  do  pozostałych  uczniów,  za  
pisemnym  poświadczeniem  odbioru  przekazanej  pomocy  rzeczowej, 

2) w  przypadku  częściowej  lub  całkowitej  refundacji  kosztów  związanych  z  pobieraniem  
nauki  przez  ucznia    na  podstawie: 
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• rachunków  lub  faktur  VAT  wystawionych  na  stypendystę  lub  jego  rodzica ( 
opiekuna  prawnego)  dokumentujących  poniesione  wydatki, 

• oświadczeń  wystawionych  przez  dyrektora  szkoły,  do  której  uczęszcza  dany  
uczeń  o  wysokości  środków  wpłaconych  przez  ucznia  na  zakup  podręczników, 
stroju  szkolnego  lub  innych  rzeczy  związanych  z  edukacją  ucznia,  których  
sprzedaż  organizowana  jest  za  pośrednictwem  szkoły, 

• oświadczeń  wystawionych  przez  dyrektora  szkoły,  do  której  uczęszcza  dany  
uczeń  o  wysokości  środków  wpłaconych  przez  ucznia  za  udział  w  „zielonej  
szkole”,  wycieczkach  do  kina, teatru,  krajoznawczych  lub  innych  organizowanych  
przez  szkołę. 

Przekazanie  środków  finansowych  nastąpi  przelewem  na  wskazane  przez  
wnioskodawcę  konto  bankowe  lub  w  kasie  Urzędu  Gminy  Ksawerów. 

3) w  formie  pieniężnej  przelewem  na  wskazane  przez  wnioskodawcę  konto  lub  w  kasie   
      Urzędu  Gminy  w  pozostałych  przypadkach  w  sytuacji  kiedy  przekazanie  w  formie  
rzeczowej  lub  refundacji  kosztów  napotyka  na  trudności  lub  nie  jest  celowe.” 

 

Nie było dyskusji w tym punkcie: 

Wobec braku innych głosów w tym punkcie Przewodnicząca Komisji Helena Rusak 

postawiła wniosek o zaopiniowanie projektu uchwały. 

Za pozytywną opinią projektu uchwały  głosowało – 12 radnych, głosów przeciwnych                 

i wstrzymujących się nie stwierdzono.  

Ad.3.8. 

Skarbnik Gminy Robert Zwierzyński zreferował projekt uchwały w sprawie zmian budżetu 

Gminy Ksawerów na 2007 rok. Projekt dotyczy kwoty – 10 800 zł. Do 2006 roku GOPS w 

Ksawerowie utrzymywał w Domach Opieki – 4 osoby, jedna osoba zmarła. W związku z 

powyższym powstały oszczędności, a że Urząd Wojewódzki nie przekazał wystarczająco 

odpowiednich środków na bieżące wydatki GOPS-u, został złożony wniosek na 

rozdysponowanie tych oszczędności na zakup m.in. na: 

- komputera wraz z oprogramowaniem potrzebnym do wydawania świadczeń rodzinnych dla 

podopiecznych.  

-utrzymanie podopiecznych w domach pomocy społecznej – środki z budżetu Gminy,  

-utrzymanie GOPS – środki z budżetu gminy,  

-wynagrodzenia bezosobowe – 2 400 zł. 

-zakup usług pozostałych – 2 400 zł. 

- szkolenia pracowników niebędących członkami korpusu służby cywilnej – 1 000 zł. 

Nie było dyskusji w tym punkcie: 

Wobec braku innych głosów w tym punkcie Przewodnicząca Komisji Helena Rusak 

postawiła wniosek o zaopiniowanie projektu uchwały. 

Za pozytywną opinią projektu uchwały  głosowało – 12 radnych, głosów przeciwnych                 

i wstrzymujących się nie stwierdzono.  
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Ad. 3.9.  

Skarbnik Gminy Robert Zwierzyński zreferował projekt uchwały w sprawie zmian budżetu 

Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 44 596 zł.). 

§ 1.Zwiększa się w budżecie Gminy Ksawerów plan dochodów zgodnie z otrzymanym 

pismem z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego z dnia 22 lutego 2007 r. w łącznej wysokości – 

44 596 zł. – zgodnie z załącznikiem.  

§2. Zmniejsza się w budżecie Gminy Ksawerów plan dochodów zgodnie z otrzymanym 

pismem z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego z dnia 22 lutego 2007 r. w łącznej wysokości – 

67 240 zł. –zgodnie z załącznikiem. 

Nie było dyskusji w tym punkcie: 

Wobec braku innych głosów w tym punkcie Przewodnicząca Komisji Helena Rusak 

postawiła wniosek o zaopiniowanie projektu uchwały. 

Za pozytywną opinią projektu uchwały  głosowało – 11 radnych, głosów przeciwnych                  

nie stwierdzono, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Ad.4. 
W sprawach różnych głos zabrali:  

 
Radny Arkadiusz Bielecki : jako dyrektor Zespołu Szkół Rolniczego Centrum Kształcenia 

Ustawicznego w Widzewie poruszył problem działalności tej szkoły, ponieważ leży ona na 

terenie Gminy i wszyscy wiedzą, że nie jest ona dobrą wizytówką. Ministerstwo Rolnictwa 

wystąpiło do Powiatu Pabianickiego o przekazanie tej szkoły. Ja jestem entuzjastą tego 

przejęcia, ponieważ 8 lat podlegaliśmy Ministerstwu i następnie Powiatowi. Potrzebne są  4 

mln zł. żeby nasza szkoła mogła podobnie wyglądać do innych placówek oświatowych na 

naszym terenie. Władze Powiatu były w Ministerstwie i rozmawiały z panem dyrektorem, 

którymi tymi sprawami zarządza  i okazuje się, że są środki na remonty. Szkoły, które zostały 

już przejęte od tego roku przez Ministerstwo otrzymały stosowne środki finansowe.                        

W Powiecie Pabianickim nie dostaniemy nigdy takich środków na remont. W tej chwili na 

remont dachu potrzebujemy 200 tys. zł. W związku z powyższym jest to szansa dla szkoły                

i ustawienia jej na poziomie gminnych placówek. Decyzje jeszcze nie zapadły. Państwu 

przekazuję informację, jak ta sytuacja wygląda.  

Przewodniczący KGOSiR –Henryk Nowak – potwierdził, że został uwzględniony 

wcześniejszy wniosek dot. usunięcia słupa telefonicznego na ul. Miłej. Pozostaje jeszcze 

sprawa usunięcia 2 drzew brzozy. 

Wójt Gminy Maria Kopczewska: ad vocem radnemu A.Bieleckiemu. Czy przekazanie 

Ministerstwu majątku szkoły nastąpi wraz z ziemią czy sama szkoła bez ziemi?  



 9 

Radny Arkadiusz Bielecki: odpowiedział, że Ministerstwo chce tyle ziemi ile będzie szkole 

potrzebne do prowadzenia działalności dydaktycznej i wcale nie chce całej ziemi tylko 150 

ha.  

Wójt Gminy Maria Kopczewska: jaką kwotę zabezpieczył Powiat na bieżące utrzymanie                   

i eksploatację szkoły w budżecie na 2007 rok?  

Radny Arkadiusz Bielecki: odpowiedział, że były pomysły na termomodernizację szkoły, 

ale już jest za późno.  

Radna Anna Szcześniak-Rydz: zapytała, na jakim etapie jest sprawa zabezpieczenia etatu 

kierownika GOPS-u? 

Wójt Gminy Maria Kopczewska: do 15 marca br. jest termin składania ofert na stanowisko 

kierownika. Następnie będziemy przeprowadzać procedurę konkursową. Na dzień dzisiejszy 

złożona jest 1 oferta. Dotychczasowy kierownik nie przyjął proponowanych przez nas 

warunków i dlatego zmuszeni byliśmy ogłosić konkurs. Ogłosiliśmy również konkurs na 

kierownika Środowiskowego Domu Samopomocy, ale został unieważniony ze względu na to, 

że żaden z kandydatów nie spełniał naszych wymogów. W tej chwili funkcję kierownika 

będzie pełnił pracownik, który nie ma pełnego przygotowania, ale będzie koordynatorem do 

czasu wyłonienia nowego kierownika, chyba, że ten pan uzupełni wykształcenie. Kierownik 

GOPS-u będzie zatrudniał pracowników do ŚDS. Ja mogę tylko i wyłącznie zatrudnić 

kierownika GOPS-u.  

Przewodnicząca Komisji Helena Rusak – zapytała, na czym tak dokładnie będzie polegała 

działalność tego ŚDS-u?  

Wójt Gminy Maria Kopczewska- odpowiedziała, że w ciągu dwóch dni koordynator 

przedstawi harmonogram pracy ŚDS-u. Będą się tam odbywały zajęcia z hipoterapii, 

rehabilitacji, zajęcia kulinarne. Wszystko będzie zależało od predyspozycji podopiecznych. 

Dom będzie czynny 8 godzin. Prowadzona jest rekrutacja podopiecznych przez pracowników 

socjalnych GOPS na podstawie określenia stopnia niepełnosprawności.  

Radna Maria Wróbel -zapytała czy takiemu Ośrodkowi nie przydałby się w trybie pilnym 

samochód dostosowany do przewożenia podopiecznych? 

Wójt Gminy Maria Kopczewska -odpowiedziała, że tak. Gmina będzie występować o takie 

zapotrzebowanie do 12 kwietnia do Urzędu Wojewódzkiego. W sytuacji, kiedy to będzie 

samochodów z programu PFRON to Gmina będzie musiała dołożyć 20%. Docelowo ma być 

40 osób.  

Radna Barbara Wódka – powiedziała, że na terenie na naszej Gminy przy ul. Cegielnianej 

powstaje firma chemiczna i poprosiła o informacje na jej temat. 
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